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PROTOKOLL  

ÅRSMØTE I REISA ELVELAG 

Årsmøte i Reisa Elvelag ble avholdt tirsdag 28. mars 2023 fra kl. 18.00-19.45 på Saga skihus.  

 

SAKSLISTE:  

Sak 1/2023 Valg av ordstyrer 

  Vedtak: 

  Årsmøte valgte styreleder Truls Bergmo til ordstyrer. Enstemmig vedtatt.  

 

Sak 2/2023 Valg av protokollfører 

 Vedtak: 

 Årsmøte valgte daglig leder Hermann O. Hermansen til protokollfører. Enstemmig 

vedtatt.  

 

Sak 3/2023 Godkjenning av innkalling  

  Vedtak: 

  Årsmøte godkjente innkalling uten innvendinger. Enstemmig vedtatt.  

 

Sak 4/2023 Informasjon om valg 

Orientering om årets valgmøter for grunneierne og de fiskeberettigede til informasjon 

for årsmøtet.  

 Vedtak: 

Fra de private grunneierne ble Terje Nordberg gjenvalgt for 2 år med Jan Harald 

Tørfoss som personlig vara.  

 Fra de fiskeberettigede ble Steinar Østgård valgt inn som styremedlem for 2 år og 

erstatter Dag Åge Båtnes.  

 Styresammensetning fra og med årsmøte 2023: 

- Private grunneiere:  

o Terje Nordberg med Jan Harald Tørfoss som personlig vara 

o Svein Erik Andersen med Roald Storslett som personlig vara 

- Fiskeberettigede: 

o Truls Bergmo, Ragnhild F. Andreassen og Steinar Østgård med følgende 

vara i rekkefølge; Johnny Bjerk, Trond Vangen og Ole Kristian Aspelund  

- Statskog: 

o Knut Fredheim og Magnus F. Berg som faste styrerepresentanter 

Orientering tatt til etterretning. 
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Sak 5/2023 Godkjenning av fullmakter 

 Vedtak: 

 Fra rettighetshaverne møtte følgende delegater med stemmerett og/eller gyldige 

fullmakter. 

 Fiskeberettigede: 

Truls Bergmo, Ragnhild Flåten Andreassen, Dag Åge Båtnes, Ole Kristian Aspelund, 

Odd K. Kristiansen, Hallgeir Bergmo, Nils Tore Andreassen, Steinar Amundsgård og 

Ola Solvang. 

 Totalt 9 stemmer.  

 Private grunneiere: 

Svein Erik Andersen, Terje Nordberg, Bård Bendik Fanghol, Tove-Mette Kristiansen, 

Jane Johansen, Odd Johnsen og Steinar Rasmussen.   

 Totalt 7 stemmer.  

Til informasjon: Terje Nordberg forespurte administrasjonen om Jan Harald Tørfoss 

hadde levert fullmakt, da han ikke hadde anledning å møte. Denne var ikke registrert 

innen møte startet. I etterkant av møte oppdaget administrasjonen at e-post fra 

representant Jan H. Tørfoss med fullmakt til Terje Nordberg var kommet i søppelpost 

like før møte og ble derfor ikke oppdaget tidsnok og registrert. Fullmakten ble følgelig 

ikke tatt opp til godkjenning, noe Terje Nordberg godtok. Alle vedtak på årsmøte var 

enstemmig og dette fikk dermed ikke praktisk betydning.  

 Statskog: 

Knut Fredheim og Magnus F. Berg. 

 Totalt 15 stemmer.  

 Årsmøte var representert med 31 av 50 berettigede stemmer.  

 Fra administrasjonen møtte Hermann O. Hermansen.  

 

Sak 6/2023 Godkjenning av sakliste 

  Vedtak  

  Årsmøte godkjente saksliste uten innvendinger. Enstemmig vedtatt.  

 

Sak 7/2023 Valg av to representanter som sammen med ordstyreren skal underskrive 

protokollen 

Vedtak: 

Årsmøte valgte Steinar Amundsgård og Jane Johansen til å underskrive protokoll 

sammen med ordstyrer Truls Bergmo. Enstemmig vedtatt.  
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Sak 8/2023 Godkjenning av årsmelding 2022 

 Saksopplysning: 

 Daglig leder gjennomgikk og informerte årsmøte om aktiviteten i elvelaget gjennom 

2022, oppsummert og presentert i årsmeldingen.  

Vedtak: 

 Årsmøte godkjente årsmelding 2022. Enstemmig vedtatt.  

 

Sak 9/2023 Godkjenning av regnskap for 2022 

 Saksopplysning: 

 Daglig leder gjennomgikk årsregnskapet 2022. Årsregnskapet viser et underskudd på 

360 000,-. Det har blitt gjort en stor jobb for å kutte kostnader, der det blant annet er 

kuttet i administrasjon, regnskapshonorar, revisjonshonorar, styregodtgjørelse, leie av 

møtelokale etc. Mange av kuttene vil oppnå full effekt i 2023.  

  Vedtak: 

  Årsmøte godkjente regnskapet for 2022. Enstemmig vedtatt.  

 

Sak 10/2023 Informasjon om vedtatt budsjett og fiskesesong 

  Vedtak: 

  Orientering om budsjett og fiskeregler for 2023 tatt til etterretning.  

 

Sak 11/2023 Innkommet årsmøtesak -fiskeregler 2023 

Saksopplysning: 

Grunneier Arnt-Magnus Gamst har sendt inn en sak til årsmøte på bakgrunn av styrets 

vedtak i styresak 4/23, som omhandler fiskeregler for 2023. I styresak ble det vedtatt å 

stenge sone 3, slik at sjøørretfiske kun ble gjeldende i sone 1 og 2 for sesongen 2023. 

Dette vedtaket ønsker Arnt-Magnus at styret skal revurdere.  

Se vedlegg merket 11/2023 for innkommet brev i sin helhet og forslaget fra Arnt-

Magnus.  

Behandling: 

Styreleder redegjorde for styrets vurdering vedrørende årets fiskeregler som blant 

annet resulterte i beslutningen om å stenge sone 3. Saken ble behandlet på styremøte i 

forkant av årsmøte hvor styret opprettholdt sitt vedtak i sak 4/23.  

 

Det ble åpnet for debatt. Ingen av årsmøterepresentantene tok til orde for å være uenig 

i styrets beslutning om fiskereglene 2023.    

Vedtak: 

Årsmøte hadde ingen innvendinger til styrets behandling og vedtak av fiskeregler 

sesongen 2023. Enstemmig vedtatt.  
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Sak 12/2023 Innkommet årsmøtesak -kultiveringsfond 

Saksopplysning: 

Truls Bergmo har sendt inn sak hvor han foreslår at fiskeberettigedes kultiveringsfond 

kan benyttes i en periode hvor Reisa Elvelag opplever stram økonomi som følge av 

stengt elv og dermed frafall i inntekter.  

 Se vedlegg merket 12/2023 for innkommet sak.  

Behandling: 

Forslagstiller Truls Bergmo redegjorde bakgrunnen for innsendt sak. Det ble åpnet for 

debatt hvorav flere årsmøterepresentanter uttrykte seg positiv til at styret får fullmakt 

til å disponere midlene fra kultiveringsfondet til forvaltningstiltak. Det ble poengtert at 

midlene i utgangspunktet skal rettes mot kultiveringstiltak iht. retningslinjene for 

fondet, og at fremtidige underskudd skal så langt det lar seg gjøre dekkes av lagets 

reservefond. Et eksempel på forvaltningstiltak som pengene kan benyttes til er sonar-

overvåkning i årene fremover.  

 

Vedtak: 

Årsmøte ga styret fullmakt til å disponere pengene i kultiveringsfondet. Pengene skal 

benyttes til forvaltningsrettede tiltak iht. retningslinjene for kultiveringsfondet. 

Enstemmig vedtatt.  

 

 

Møte hevet kl. 19.45.  

Protokollført av: 

Hermann O. Hermansen 

Storslett 28. mars 2023  

 

Signatur: 

 

 

 

-------------------------------------- 

Truls Bergmo   

 

-------------------------------------- 

Jane Johansen 

 

-------------------------------------- 

Steinar Amundsgård  

herma
Stempel


